
Zápisnica číslo 8/2023 

Z ôsmeho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Brezove,  

ktoré sa konalo dňa 6. novembra 2023 v spoločenskej miestnosti v budove OcÚ. 

s týmto programom: 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

4. Voľba návrhovej komisie 

5. Dlhopisový program VVS 

6. Správa z rokovania VVS 

7. Schválenie rozpočtového výdavku-projektová dokumentácia na vodovod a kanalizáciu 

8. VSD ponuka osvetlenia 

9. Kultúrne akcie  

10. Rôzne – podnety a návrhy 

11. Ukončenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

 

 
Prítomní: viď prezenčná listina (príloha č. 1) 

K bodu 1) 

Ôsme zasadnutie Obecného zastupiteľstva (ďalej „OZ“) v Brezove otvoril starosta Mgr. 
Ladislav Lukáč, ktorý prítomných oboznámil s priebehom rokovania. 

K bodu 2) 

V úvode privítal všetkých prítomných a predniesol na schválenie návrh programu rokovania. 
Poslanci predložený návrh schválili bez výhrad. 

HLASOVANIE:  

Prítomní: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Matúš Janoško, Mgr. Lukáš 
Semán) 
Za: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Matúš Janoško, Mgr. Lukáš Semán) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
Obecné zastupiteľstvo sa riadilo takto schváleným programom. 

K bodu 3) 

Za zapisovateľa a overovateľov boli určení: 

zapisovateľ:  Mgr.  Katarína Balažová   

overovatelia:  Martin Bednár, Juraj Stekla 



 

K bodu 4) 

Starosta navrhol za členov návrhovej komisie   Poslanci schválili členov komisie bez výhrad. 

HLASOVANIE:  
Prítomní: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Matúš Janoško, Mgr. Lukáš 
Semán) 
Za: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Matúš Janoško, Mgr. Lukáš Semán) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 
K bodu 5) 

Starosta informoval poslancov o Dlhopisovom programe garantovaných výnosov pre 
akcionárov Východoslovenská vodárenská spoločnosť, a. s. (ďalej len VVS, a. s.) a o 
možnosti obce Brezov vstúpiť do tohto programu.  
VVS, a. s. v roku 2023 plánuje vydať garantovaný Dlhopis VODA SPIEVA I. v celkovej 
menovitej hodnote do 40 000 000 €, s pevným úrokovým výnosom 6,00 % p. a., splatným 
ročne. Tento program sa plánuje realizovať do r. 2044. Dôvodom pre toto rozhodnutie je to, 
že spoločnosť v rámci svojich hospodárskych výsledkov nie je schopná vyplácať dividendy 
svojim akcionárom a nevidí ani perspektívu ich vyplácania, a zároveň má dostatok finančných 
zdrojov na úhradu nákladov spojených s vyplácaním výnosov z dlhopisov. - Dlhopisy budú 
ponúkané len akcionárom VVS, a. s., čiže mestám a obciam, na východnom Slovensku. - 
Získať dlhopisy je možné výmenou za akcie VVS, a. s. v pomere 1 ks dlhopisu za 1 ks akcie 
(nominálna cena dlhopisu zodpovedá cene 13,28 € za akciu, ktorú schválilo Valné 
zhromaždenie VVS, a. s. dňa 22.06.2023) alebo môže akcionár na nákup dlhopisov použiť 
vlastné finančné zdroje z obecného rozpočtu. Je potrebné poukázať na skutočnosť, že 
menovitá hodnota akcií pri upísaní ZI bola 1 000 Sk, t. j. 33,19 €, ktorá sa znížila 
rozhodnutím Valného zhromaždenia VVS, a. s. zo dňa 22.06.2021 na 33 €. Táto cena 
predstavuje účtovnú hodnotu majetku obce Brezov za akciu. U nás by sa jednalo o približne 
1 750 eur ročne. 
Samozrejme existujú aj rizikové faktory súvisiace s kúpou a dražbou dlhopisov o ktorých 
poslanci diskutovali. 
Je len na osobnom rozhodnutí poslancov na obecnom zastupiteľstve, či sa obec tohto 
programu zúčastní, preto starosta vyzval poslancov aby hlasovali za alebo proti zapojeniu sa 
našej obce do Dlhopisového programu.  
Poslanci boli zásadne proti zapojeniu sa do tohto programu, navrhujú ponechať si akcie 
v rezerve obce. 
Hlasovanie za zapojenie sa do Dlhopisového programu 
 
HLASOVANIE:  

Prítomní: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán, Matúš 
Janoško) 
Za:  0 
Proti: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán, Matúš Janoško) 
 
Zdržal sa: 0  



 
K bodu 6) 

 Správa z rokovania VVS 

 

   

HLASOVANIE:  

Prítomní: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán, Matúš 
Janoško) 
Za: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán, Matúš Janoško) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0 
 

K bodu 7) 

Schválenie rozpočtového výdavku-projektová dokumentácia na vodovod a kanalizáciu. 

V tomto bode starosta  

 

HLASOVANIE:  

Prítomní: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán, Matúš 
Janoško) 
Za: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán, Matúš Janoško) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 
K bodu 8) 

V tomto bode starosta oboznámil poslancov OZ s ponukou výmeny osvetlenia v našej obce od 
VSD, jedná sa o: 

 výmena + doplnenie svietidiel 
 výmena a doplnenie výložníkov 
 úprava rozvádzača VO 
 následná údržba a servis celej sústavy osvetlenia – svietidlá, rozvádzač, vodič atď. po 

dobu 10 rokov 
 spotreba el. energie + distribučné poplatky, pre cca. 2200 kWh el. energie 

  

Celková navrhovaná mesačná platba: 

220,00 EUR bez DPH, t.j. 264,00 Eur s DPH 

V ponuke však neboli pridané selektory, jedná sa 38 ks, mesačná platba by sa navýšila o cca. 
28 Eur mesačne, samotný selektor stojí 52 eur bez DPH + výmena.  

Poslanci diskutovali o tejto ponuke, následne hlasovali za túto ponuku. 

 
HLASOVANIE:  



Prítomní: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán, Matúš 
Janoško) 
Za:  0 
Proti: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán, Matúš Janoško) 
 
Zdržal sa: 0  
  
K bodu 9) 

Kultúrne akcie na 2. polrok. 

Starosta vyzval poslancov aby sa vyjadrili ku kultúrnej akcií Stretnutie jubilantov, ktoré je 
naplánované na 11.11.2023. Po diskusii sa  zastupiteľstvo zhodlo, že sa bude podávať plnený 
kapustný list, zákusky, káva a občerstvenie pre občanov, ktorí oslávili alebo ešte len oslávia 
okrúhle výročie nad 60 rokov v tomto roku. 

Predbežne je ďalej naplánovaný v decembri Mikuláš na 9.12. predstavenie pre deti a darčeky 
od Mikuláša a Vianočné trhy na 16.12.2023, podrobnejšie sa to naplánuje na ďalšom 
zastupiteľstve. 
 

Prítomní: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán, Matúš 
Janoško) 
Za: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán, Matúš Janoško) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0 
 

K bodu 9) 

Rôzne – podnety a návrhy.   

Alej čerešňová 

Poslanci diskutovali už na predchádzajúcich zastupiteľstvách o možnostiach skrášliť našu 

obec,  

Stromčeky na  cintorín 

Pán Stekla opätovne  vyzval poslancov aby sa v našej obci Pálenie v obci  

  

Prítomní: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán, Matúš 
Janoško) 
Za: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán, Matúš Janoško) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0 
 

 

K bodu 10) 

Ukončenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Po vyčerpaní všetkých bodov programu sa starosta poďakoval prítomným za účasť na 
zasadnutí a ôsme rokovanie OZ v Brezove vo volebnom období 2022 – 2026 ukončil. 



 
 
 
 
 

............................................................ 
Mgr. Ladislav Lukáč – starosta obce 

 
 

 
Overovatelia: 
 
Martin Bednár    .................................................... 
 
Juraj Stekla                .................................................... 
  


